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SABAH ARŞİVİNDEN SABAH ARŞİVİNDEN 
GAZİANTEPGAZİANTEP

Yurttaşlar soruyor: “Bu 
disiplinsizlik, laçkalık niye?”

Elektrik kayıp kaçak 
oranı yüzde 18 

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

07 Ekim 2012 tarihli yazısıdır.

Larbin Sendromu 

2’DE

4’TE4’TE

4’TE

Fransa’nın sabık ve sakıt 
cumuhurbaşkanı Nicolas Sarkozy henüz 
daha Elysee’de güçlü adamken Çinli ünlü 
ekonomi-politik profesörü Mehlang 
Chang’ın yaptığı ağır eleştirilerin yankıları 
artarak sürüyor. Çünkü aslında eleştirinin 
tek muhatabı o değil, başkaları da var.

YouTube’da videosu var. İsteyen 
orijinalini izleyebilir. Prof. Mehlang, 
uzun yıllar Fransa’da yaşadıktan sonra 
Fransa’nın çöküşünün nedenlerini anlatan 
bir kitap yazıyor. Bir televizyon kanalı da 
profesörü davet ederek, “İnsan haklarının 
beşiği batmak üzere konulu bir kitap 
yazdınız. Fransa neden batıyor” bize 
anlatın diyor.

Çeşitli semtlere çalışan otobüslerin 
hiçbiri zamanında duraklarda 
bulunmuyor. Saatlerce duraklarda 
bekleyenler otobüs işletmesine beddua 
ediyor.

Son birkaç aydır belediye otobüs 
işletmesinden şikayetler bir hayli 
arttı. Yurttaşlar belediye otobüs 
işletmelerindeki bu disiplinsizliğin, 
laçkalığın sebeplerini öğrenmek 
istiyorlar.

TEDAŞ 200 kişilik ekiple 
kaçak avında 

TEDAŞ, 200 kişilik ekiple yaklaşık 
bir ay sürecek olan kaçak elektrik 
denetimine başladı. TEDAŞ 
Müessese Müdürü Ali Akbağ, önceki 
yıllarda olduğu gibi 2005 yılında 
da denetimlerin devam edeceğini, 
amaçlarının elektrikte yüzde 18 
olan kayıp-kaçak oranını yüzde 10'a 
çekmek olduğunu ifade etti.

Cumhuriyet Bayramı’na yaklaştığımız 
bugünlerde, ülkemin 1914’ten başlayarak 
1916 senesine kadar devam eden İtilaf ve 
İttifak devlerinin Osmanlı Devleti’ni ele 
geçirme girişimlerini anarım hep. İngiltere, 
Fransa, Sırbistan, Rusya İmparatorluğu, 
İtalya, Yunanistan, Portekiz, Romanya 
ve Amerika Birleşik Devletleri’nin 
oluşturduğu bir büyük gücün içinde 
hedefte bir ufak boğaz Çanakkale. Osmanlı 
Devleti asırlarca Avrupa’nın bir yöresinde 
terör estirmiş, bir çok ülkeyi haraca 
bağlamış.

Gazetemizin kurucusu, Türkiye’nin 
en eski gazetecilerinden merhum 
Osman Tuzcu aramızdan ayrılışının 
29. Yıldönümünde Sabah çalışanları 
tarafından mezarı başında anıldı.

Antep’e uzun yıllar kaliteli, düzgün 
ve dürüst gazeteciliğin simgesi olarak 
hizmet veren Osman Tuzcu 1995 yılında 
aramızdan ayrılmıştı. Osman Tuzcu’nun 
kurucusu olduğu Sabah, 78 yaşında 
yayın hayatına internet üzerinden devam 
ediyor.

Osman Tuzcu’yu andık Antep Barosu başkanlığını Şenyaşar Davası ve Tahir Elçi 
davaları gibi ülkenin önemli ve kamuoyunun yakından takip ettiği 
davaların avukatı Bülent Duran’ın kazanması memnuniyet yarattı

Türkiye’de insanların yüzde Türkiye’de insanların yüzde 
90’ı adalete güvenmiyor90’ı adalete güvenmiyor
Türkiye’de adalete güvensizliğin yüzde 90 

civarında olduğunu kaydeden Gaziantep 
Barosu Başkanı Av. Bülent Duran, ‘’Güveni 
yeniden tesis etmek için baroların çok ciddi bir 
görevi var. Çünkü vatandaşın temas ettiği kişi 
olan avukatlar aynı zamanda yargının kurucu 
unsuru arasında yer alıyor. Dolayısıyla gerekli 
rolümüzü oynayacağız’’ şeklinde konuştu. 

Gaziantep Barosu’nun 
47. Olağan Genel Kurulu, 
avukatların yoğun 
katılımı ile Gaziantep 
Barosu Hizmet binasında 
gerçekleşti. Başkanlık 
için 5 adayın yarıştığı 
seçimde ipi 608 oy ile Av. 

Bülent Duran göğüsledi. 
Başkan adaylarından Av. 
Melikşah Korkmaz, 593, 
Av. İbrahim Onur Ağalın 
459, Av. Kenan Tarık 
Polat 253 ve Av. Emine 
Sevil Koyuncu ise 189 oy 
aldı.

Av. Bülent 
Duran

Çağrıları samimiyse 
somut adım atılmalı

4’TE

İstanbul’da bebekleri öldürerek para kazanan yenidoğan çetesinin ortaya 
çıkmasıyla birlikte gözler bebek ölüm oranının en fazla olduğu Antep’e çevrildi

MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli’nin, ‘Öcalan 
gelsin TBMM'de DEM Grup Toplantısı'nda 
konuşsun’’ açıklaması temkinli karşılandı

Somut adımların 
atılması gerektiğini dile 
getiren Demokratik 
Toplum Parti Sözcüsü 
Avni Binici, ‘’Bu ülkenin 
bir çıkışa ihtiyacı var ve 
biz bunu yıllardan beri 
söylüyoruz. Söylemler 
sadece şov amaçlı 
olmamalı, gerçekten yasal 
statüler çerçevesinde 
çözümlerin geliştirilmesi 
gerekiyor. Ayrıca bu 
konuda TBMM devreye 
girmeli. 44 aydan beri 
devam eden tecrit 
kaldırılmalı’’ şeklinde 
konuştu. 

Avni 
Binici

Antep’te bebek ölüm hızı oranı 
ülke ortalamasının çok üstünde

EMEP Gaziantep Milletvekili Sevda Karaca, ‘’Yıllardır bebek ölüm hızının en yüksek olduğu illerden biri de Antep. Ülke 
genelinde binde on olan bebek ölüm hızı oranı Antep'te binde on yedi nokta yedi ile ülke ortalamasının çok üstünde’’ dedi.

Antep sağlıkta 
özelleştirmenin üssü oldu

Vatandaşa hesap verilmesi gerektiğini 
kaydeden Karaca, ‘’İktidar yıllardır 
Antep’i bölgenin sağlık üssü yapacağını 
söylüyor. Ama Antep sağlıkta 
özelleştirmenin üssü oldu. Parası 
olmayanın ölüme gönderildiği bir sistem 
yaratıldı. Böyle bir düzenin ne hekime, 
ne hemşireye, ne sağlık emekçisine, ne 
de hastaya tek bir faydası yok. Sağlıkta 
özelleştirme sadece ve sadece patronlara 
yarıyor. Halka ise ölümden başka 
hiçbir şey düşmüyor. Halk sağlığı için 
sağlıkta özelleştirme derhal son bulmalı’’ 
çağrısında bulundu. 

Konuyu soru önergesi ile
meclis gündemine taşıdık

Karaca, ‘’Antepliler; 'Antep'te de bir 
yenidoğan çetesi mi var?' diye soruyor.  
İl Sağlık Müdürlüğü çalakalem verdiği 
acele cevapta 73 sayısı asılsız dedi. 
Sadece yalanlama var ama gerçek 
yok. Bir yurttaş, 2018'de Antep'te bir 
özel hastanede doğan bebeği dahil, o 
hastanede doğan bütün çocukların yoğun 
bakıma alındığını iddia ediyor. 

Antep’te bebek ölüm Antep’te bebek ölüm 
rakamları neden açıklanmıyor?rakamları neden açıklanmıyor?

CHP Gaziantep Milletvekili Hasan Öztürkmen, TBMM Genel Kurulunda 
yaptığı konuşmada Gaziantep’in sorunlarını Meclis gündemine taşıdı. 
Öztürkmen, Barak Ovası’nın susuz kalmasını tekrar gündeme getirerek başladığı 
konuşmasında, Antep’te okulların durumundan, Sof Dağı’na yapılması planlanan 
yeni taş ocağına kadar çok sayıda sorunu gündeme getirdi. Öztürkmen’in 
gündeminde kentteki bebek ölümleri de vardı. İl Sağlık Müdürü’ne tepki 
gösteren Öztürkmen, bebek ölümü rakamlarının açıklanmasını istedi.

Hasan Öztürkmen’in 
konuşması şöyle:

Barak bölgesi 
Gaziantep'in 
güneydoğusunda yer 
alan, Oğuzeli ilçesinin 
üçte ikisini, Nizip 
ilçesinin üçte ikisini, 
Karkamış ilçesinin de 
tamamını kapsayan, 
Suriye sınırına kadar 
olan, yaklaşık 120 
köyü barındıran 

ve 385 bin dönüm 
araziden oluşan 
Türkiye'nin en verimli 
topraklarındandı.
Zamanında her türlü 
hububat ve bakliyat 
ürününün yetiştiği 
topraklarımızda 
şimdi sadece zeytin ve 
Antep fıstığı üretimi 
yapılabiliyor. Onlarda 
da yıldan yıla verim 
kaybı yaşanıyor.

Yeşil zeytin tezgahlarda yerini aldı
Kahvaltı sofralarının vazgeçilmezi olan ‘Yeşil zeytin’ tezgahlarda 

yerini aldı. Fiyat geçen yıl ile aynı olmasına karşın esnaf satışlardan 
memnun değil. Vatandaşın alım gücünün düştüğünü söyleyen esnaf, 
‘Vatandaş sadece bakıyor, fiyatını soruyor’ şeklinde konuştu. 4’TE

Bankaların kısa vadeli 
borcu zirve yaptı

Döviz borçlanmanın avantajlı maliyeti 
finans, finans dışı ve kamuda tahvil 
ihraçlarını artırıp dış borcu yükseltirken 
bankacılık sektörünün vadesine 1 
yıl veya daha az kalan dış borçları 
109.5 milyar dolar ile son 9 yılın zirve 
seviyesine çıktı. 2’DE

10 ayda 2 milyonun üzerinde 
yolcuya hizmet verildi

Ulaştırma 
ve Altyapı 
Bakanlığı’na 
bağlı Devlet 
Hava Meydanları 
İşletmesi 
(DHMİ) Genel 
Müdürlüğü, 
yılın ilk 10 
ayında yolcu, 
uçak ve yük 
istatistiklerini 
açıkladı. 

Sevda 
Karaca

Hasan Öztürkmen
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Telefon : 0 342 2306227
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Yanı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 324 7088
FISTIKLIK ECZANESİ
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Stadyum Karşısı) / 
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Telefon : 05306016020
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

i

Aykut Tuzcu’nun 
07 Ekim 2012

tarihli yazısıdır

Larbin Sendromu 

Çünkü aslında 
eleştirinin tek muhatabı o 
değil, başkaları da var.

                ***
YouTube’da videosu 

var. İsteyen orijinalini 
izleyebilir.

Prof. Mehlang, uzun 
yıllar Fransa’da yaşadıktan 
sonra Fransa’nın 
çöküşünün nedenlerini 
anlatan bir kitap yazıyor. 
Bir televizyon kanalı da 
profesörü davet ederek, 
“İnsan haklarının beşiği 
batmak üzere konulu bir 
kitap yazdınız. Fransa 
neden batıyor” bize 
anlatın diyor.

                ***
O da “Evet, o kitabımda, 

‘Fransa artık kendisinin 
zavallı bir gölgesi haline 
geldi’ diye yazdım. Çünkü 
ülke kamusal zenginlikleri 
küçük bir mali oligarşiye 
aktarmak için yağmalayan 
çürümüş bir siyasal kadro 
tarafından yönetiliyor. 
Daha vahimi, bu 
sabotaj Fransız halkının 
rızasıyla yapılıyor. 
Çünkü Fransızlar’ın 
çoğu kendi çıkarlarının 
aleyhine ve onları 

iliklerine kadar sömüren 
rantiyeler düzeninin 
devamı yönünde oy 
kullanıyorlar. İnanılır 
gibi değil. Ama gerçek. 
Toplanan vergilerin 
önemli bir bölümü 
ülkenin milyarderlerine 
dağıtılıyor. Devletin rekor 
borcuna ve halkın giderek 
artan yoksulluğuna 
rağmen. Cumhurbaşkanı 
tersine bir Robin Hood. 
Yoksuldan alıp zengine 
veriyor. Bu küçük adam 
(Sarkozy) zenginlerin 
uşağı. Hastaneleri, 
kreşleri, postaneleri 
zenginlere peşkeş 
çekiyor.”

 “Bu Fransızlar’ın hiç mi 
aklı yok? Aslında Fransa 
zengin bir ülke değil 
mi?” sorusunu da Prof. 
Mehlang şöyle yanıtlıyor: 
“Evet, Fransa zengin 
ama Fransızlar değil! 
Fransızlar’ın çoğu ‘Larbin 
Sendromu’ (Fransızca 
‘uşak’ anlamına geliyor)
denilen hastalığa 
yakalandı. Bir uşak, 
kendi sınıfını unutup 
en zenginlerin bekçisi 
kesilir. Fransa’da insanlar 

zenginlerden servet 
vergisinin kaldırılması 
için sokaklara dökülürler. 
Ülkelerinde istihdamı ve 
sanayiyi koruyacak yerde 
ucuz, kalitesiz ürünleri 
ithal etmeyi tercih ederler. 
İşin asıl ironik tarafı nedir 
bilir misiniz? 4 Ağustos 
1789’da tüm ayrıcalıkların 
kaldırıldığını duyuran 
bildirge bu ülkede 
yayınlandı!”

                ***
Ne dersiniz?
Bu dünyada yalnız 

Fransa mı böyle?
Televizyondaki 

moderatör bir ara “Yani 
bu Fransızlar’ın hiç mi 
aklı yok?” diye soruyor 
ama net bir yanıt 
alamıyor.

O net yanıtı da ben 
vereyim:

Fransızlar, 6 ay önceki 
seçimlerde Sarkozy’i 
seçmediler, haddini 
bildirip avucuna 
koydular!

Fransızlar’a şirin 
gözükmek için evlendiği 
güzel manken ve şarkıcı 
Carla Bruni’den de 
şutlanmak üzereymiş!

Photokina
Dünyanın en büyük fotoğraf makinaları, 

kameraları ve görsel ürünler fuarı 
Photokina 2 senede bir Köln’de yapılıyor.

Bu seneki fuar da büyük sürprizlerin ve 
yeniliklerin tanıtımıyla, benim gibi konuya 
meraklı herkesin ilgi odağı oldu.

Teknolojiyi takip eden çoğu 
fotoğrafçıların hayalinde bir Nikon D3’e 
sahip olmak vardır...

Nikon bu modelini önce D3s sonra da 
D3x ile geliştirdi.

Ancak bir D3’e sahip olamayanlar 
üzülmemeli, zira Nikon’un yeni amiral 
gemisi D4 Photokina’da tanıtıldı.

Gelecek ay piyasaya çıkması beklenen 
makinanın gövde fiyatı 7 bin dolar 
civarında. Seçeceğiniz bir mercekle fiyatın 
10 bin Dolar olacağını hesap etmek gerekir.

                                ***
Nikon, Photokina’da, hemen D4’ün 

altında profesyonel yeni bir fotoğraf 
makinasını tanıttı: Nikon D6 ve D600.

İkisinin farkı D600’ün FX olması, yani 
full frame özelliğine sahip. Bunun da fiyatı, 
gövde 2 bin 300 dolar, mercek ile 3 bin 500 
dolar civarı diyebiliriz.

                                 ***
Şimdi gelelim Nikon’un rakibi, 

fotoğrafçıların daha çok tercih ettikleri 
Canon’a…

Canon-1D C en iyisi, amiral gemisi 
yani…

Magnezyumdan üretilen gövdesi, 
5184x3456 yani 4K çözünürlükte. (4K 
çözünürlük, Full HD’den 4 kat fazla 
çözünürlük taşıyor.) Nikon’da da, Canon’da 
da LCD, yani ekran genişliği büyüdü, 3.2 
inçe çıktı.

Fiyatı, sıkı durun 15 bin dolar! Ama eder!
Canon, rakibinin D6 ve D600 modeline 

karşı halen piyasada EOS5D Mark 
II ve Mark III modellerine ilaveten 
Photokina’da6D’yi tanıttı.

                             ***
Asıl büyük sürprize gelince…
Dünyanın en değerli ve pahalı fotoğraf 

makinalarını üreten İsveç’li Hasselblad 
yeni modelinin ipuçlarını açıkladı. Hep 
reflex makina üreten firma yılbaşından 
sonra ilk DSRL makinasını piyasaya 
verecek.

Hasselblad’ın en ucuz makinasının 
fiyatının 35 bin dolar olduğunu 
düşünürsek, bakalım yeni model kaç bin 
dolardan gelecek?

Canon, Sony, Nikon ve daha bir sürü 
(32 firma) dünyaca tanınmış marka top 
modelleri DSRL serisi veya çok daha 
kolay kullanılabilen basit modelleriyle 
milyarlarca dolarlık piyasaya sahip.

Fransa’nın sabık ve sakıt 
cumuhurbaşkanı Nicolas Sarkozy 
henüz daha Elysee’de güçlü 
adamken Çinli ünlü ekonomi-
politik profesörü Mehlang Chang’ın 
yaptığı ağır eleştirilerin yankıları 
artarak sürüyor. 

Bankaların kısa vadeli 
borcu zirve yaptı

Döviz borçlanmanın avantajlı maliyeti finans, finans dışı ve kamuda tahvil 
ihraçlarını artırıp dış borcu yükseltirken bankacılık sektörünün vadesine 1 yıl veya 
daha az kalan dış borçları 109.5 milyar dolar ile son 9 yılın zirve seviyesine çıktı.

Parasal sıkılaştırma ile yükselen faizler 
ve reel değerli TL politikası döviz cinsi 
borçlanmayı hem finans hem de finans 
dışı sektör için oldukça cazip hale getirdi.

Öyle ki bu yılki reel sektör, bankalar ve 
hükümetin gerçekleştirdiği tahvil ihraçları 
tüm zamanların rekorunu kırarken bir 
yandan kısa vadeli dış borç verileri artıyor.

Merkez Bankası verilerine göre vadesine 
1 yıl veya daha az zaman kalmış kısa 
vadeli dış borç ödemeleri 231.18 milyar 
dolara çıktı, bankacılık sektöründe ise bu 
borç 109.5 milyar lira ile 9 yılın zirvesine 
ulaştı.

Zirveyi 2014 Kasım’ında gördü
Merkez Bankası verilerine göre ağustos 

sonu itibariyle vadesine 1 yıl veya daha 
az kalan kısa vadeli borç 231.18 milyar 
dolar. Bu borcun 109.5 milyar doları 
kamu ve özel bankalara aitken, 70.38 
milyar doları finans dışı sektörün borcu. 
Merkez Bankası'nın ise aynı vadeli dış 
borcu 38.13 milyar dolar seviyesinde. 

Bankacılık sektöründe bu seviyede en son 
2015 yılında borç rakamlarına ulaşılmıştı. 
Verilere göre 2014 Kasım'ında 115 milyar 
doları aşan vadesine 1 yıl veya daha az 
kalan bankaların kısa vadeli borcu en son 
bu seviyeleri 2015 Kasım'ında görmüştü. 
2015 Kasım'ından sonra 2019'da 75.8 
milyar dolara kadar gerileyen bu borç 
tutarı yeniden 100 milyar dolar sınırını 
2024 Ocak ayında geçti. Bu dönemden 
itibaren de her ay artışını sürdürüyor.

Kamu bankaları için tarihi zirve
Ekonomim'den Şebnem Turhan'ın 

haberine göre, bankaların vadesine 1 
yıl veya daha az kalan kısa vadeli dış 
borçlarında özel bankaların borcu 62.43 
milyar dolar, kamu bankalarının ise 47.12 
milyar dolar seviyesinde. Kamu bankaları 
için bu seviye tarihi en yüksek seviyeye 
işaret ediyor. Kamu bankalarında geçen 
yıl sonuna göre artış 6 milyar doları 
geçti, özel bankalarda ise 4 milyar dolara 
yaklaştı.

Toplamda ise 10 milyar dolarlık artış 
yaşandı 8 ayda bankaların vadesine 
1 yıl veya daha az kalan kısa vadeli 
borçları.2014 Kasım'ında yani bankaların 
vadesine 1 yıl veya daha az kalan kısa 
vadeli borçların tarihi zirveyi gördüğü 
dönemde bu vadede toplam dış borç 
içinde bankaların borcu yüzde 65-66 
seviyelerinde bulunuyordu.

Aynı dönem finans dışı sektörün yüzde 
26'larda Merkez Bankası'nın ise yüzde 
1'in bile altındaydı toplam borçtaki oranı. 
Ardından gelen yıllarda hem reel sektörün 
hem de Merkez Bankası'nın kısa vadeli dış 
borcunda artış yaşandı. Öyle ki pandemi 
ile birlikte Merkez Bankası'nın vadesine 1 
yıl veya daha az kalan kısa vadeli dış borcu 

birden 10 milyar dolar artarak toplam 
içindeki payı yüzde 6'lardan yüzde 12 
seviyelerine fırladı.

Merkez Bankası’nın payı rekoru gördü
Merkez Bankası'nın kısa vadeli dış 

borcunun toplam içindeki payı yüzde 
22 ile 2023 Temmuz'da zirveyi gördü. 
Bankacılık kaynakları Merkez Bankası'nın 
diğer ülkelerle yaptığı swap ve banka 
hesabı anlaşmalarının bu kalemde yer 
aldığını belirtti. Öyle ki Ağustos 2024'e 
gelindiğinde yılsonuna göre bu veri 8.23 
milyar dolar geriledi. Bu gerilemede 
Merkez Bankası'nın 2023 yılında Saudi 
Fund for Development ile gerçekleştirilen 
5 milyar dolar tutarındaki depo alım 
işlemini karşılıklı sonlandırmasının yanı 
sıra diğer depo bakiyelerinin azaltılması 
etkili oldu. Merkez Bankası temmuzda 
yaptığı açıklamada bu azaltmaların dış 
yükümlülüklerde 7 milyar dolar karşılığı 
iyileşme sağlandığını belirtmişti.

Reel sektörün borcunda 1.2 milyar dolar 
gerileme

Merkez Bankası verilerine göre finans 
dışı sektörün vadesine 1 yıl veya daha az 
kalan kısa vadeli dış borcunun büyüklüğü 
Ağustos 2024 itibariyle 70.38 milyar dolar 
oldu. Böylece toplam bu vadedeki borç 
içinde finans dışı sektörün payı yüzde 
30,44 olurken bu payda tarihi zirve Ocak 
2020'deki yüzde 42,17 oranıydı. Reel 
sektörün vadesine 1 yıl veya daha az kalan 
kısa vadeli dış borçları Aralık 2023'e göre 
ise 1 milyar 198 milyon dolar azalma 
yaşadı. Toplamda ise kamu, Merkez 
Bankası, bankalar, finans dışı sektörün 
vadesine 1 yıl veya daha az kalan kısa 
vadeli borçları geçen yılsonuna göre 4.5 
milyar dolar artış gösterdi.t24

Yeni haftayla birlikte 3 bin lira 
barajını da geçen gram altın piyasa 
kapanışını 3 bin 15 liradan yaptı.

Ortadoğu'daki çatışmalı ortam 
ve ABD Merkez Bankası'nın (Fed) 
faiz indirimi döngösüne girmesiyle 
atağa geçen altın fiyatları bugün 
tarihi seviyeleri gördü.

Güne 3 bin 3 liradan başlayan 
gram altın akşam kapanışı 3 bin 15 
liradan yaptı.

Çeyrek altın 4 bin 960, tam 
altın ise 19 bin 780 liradan günü 
tamamladı.

Sabah açılışını 34,25'ten yapan 
dolar, paralel bir seyirle 34,26 
liradan günü kapattı.

Öte yandan Borsa İstanbul 
Kıymetli Madenler ve Kıymetli 
Taşlar Piyasası'nda (KMKTP) 
standart altının kilogram fiyatı 3 
milyon 132 bin liraya yükseldi.

Altın borsasında bugün en 
fazla işlem yapan kurumlar, 
NMGlobal Kıymetli Madenler, 
Yapı ve Kredi Bankası, Uğuras 
Kıymetli Madenler, İstanbul 
Altın Rafinerisi ile Albaraka 
Türk Katılım Bankası olarak 
sıralandı.

En büyük hacimli kripto para 
birimi Bitcoin ise 1452 dolarlık 
düşüşle 67 bin 518 dolardan 
işlem görüyor. 

Altın 3 bin lirayı aştı

Dünya yazarı Naki Bakır, 2025 
yılı vergi gelirlerine ilişkin olarak, 
"2025’te toplam net vergi gelirinin 
yüzde 65,2 ora¬nındaki 7 trilyon 
256,5 milyar liralık bölümü,  
Katma De¬ğer Vergisi (KDV), 
Özel Tüke¬tim Vergisi (ÖTV) gibi 
'dolay¬lı' vergilerden bekleniyor" 
dedi. 

TBMM Başkanlığı’na sunu¬lan 
2025 Mali Yılı Merkezi Büt¬çe 
Teklifinde brüt vergi ge¬liri 12 
trilyon 651,5 milyar lira olarak 
öngörüldüğünü aktaran Bakır, 
yazısında şunları söyledi:

"Öngörülen bütçe 
büyüklük¬lerine göre 2025’te 
toplam net vergi gelirinin yüzde 
65,2 ora¬nındaki 7 trilyon 256,5 
milyar liralık bölümü, yurttaşların 
yaşamsal ihtiyaçları için 
tü¬kettikleri mal ve hizmetlerin 
fiyatı içinde yer alan ve satın 

alırken ödedikleri Katma De¬ğer 
Vergisi (KDV), Özel Tüke¬tim 
Vergisi (ÖTV) gibi “dolay¬lı” 
vergilerden bekleniyor.

Buna karşılık gelir, kar ve 
mül¬kiyet üzerinden alınan 
“doğru¬dan” vergilerde net gelir 
hede¬fi 3 trilyon 881,8 milyar lira. 
Bu kapsamda, Gelir Vergisinde 
yıl¬lık tahsilat 2 trilyon 129,7 
mil¬yar lira olarak öngörülüyor. 
Bu¬nun ise tamamına 
yakınını çalı¬şanların ücret ve 
maaşlarından tevkifat şeklinde 
kaynağından yapılan kesintiler 
oluşturuyor. Ticari, sınai ve zirai 
işletmele¬rin (şirketler) ödediği 
Kurum¬lar Vergisinde 2025’te 
beklenen tahsilat da 1 trilyon 636,8 
milyar lira. Buna göre 2025 vergi 
pasta¬sında gelir ve kar üzerinden 
alı¬nan vergilerin toplam payı 
yüz¬de 33,8 düzeyinde." T24

Verginin üçte ikisini tüketici ödeyecek
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Son birkaç aydır belediye 
otobüs işletmesinden 
şikayetler bir hayli arttı. 
Yurttaşlar belediye otobüs 
işletmelerindeki bu 
disiplinsizliğin, laçkalığın 
sebeplerini öğrenmek istiyorlar.

Belediye yetkililerinin 
sorunun üzerine ciddi olarak 
gitmesini ve halk yararına 
çözümlerin kısa sürede 
getirilmesini istiyorlar.

Saatlerce otobüs duraklarında 
çoluk çocuk bekleyen yurttaşlar 
belediyeye beddua ediyor. 
«Her şeyin çaresi bulundu, 
belediye otobüslerinin 

düzenli çalıştırılmasına çare 
bulunmadı» deniliyor.

Hoşgör semtine giden 
vatandaşlar Karagöz durağında 
öğle vakitleri en az bir saat 
beklediklerini söylediler. 
Binevler semtine otobüsle 
gitmek isteyen yurttaşlar 
özellikle saat 20’den sonra 
bir, bir buçuk saat beklemek 
zorunda kaldıklarını 
söylüyorlar. Bu semtlere çalışan 
otobüslerin gündüzleri en 
geç 15 dakika, geceleri saat 
20’den sonra da en fazla yarım 
saatte bir gelmesinin gerektiği 
bildirildi.

“Bu disiplinsizlik, laçkalık niye?”
Yurttaşlar 
soruyor: 

Çeşitli semtlere çalışan otobüslerin hiçbiri zamanında duraklarda bulunmuyor. 
Saatlerce duraklarda bekleyenler otobüs işletmesine beddua ediyor.

İlgililerden alınan bilgiye göre, Hazine ve Dış 
Ticaret Müsteşarlığı, Canlı Hayvan İhracatçıları 
Birliklerinin tamamına gönderdiği bir talimatla 
canlı hayvan ihracatına 13 Mayıs 1985’ten 
itibaren müsaade edildiğini belirtti.

1985 yılı canlı hayvan ihracatı geçen yıllara 
göre bu yıl daha esnek ve farklı oluşu da 
dikkatleri çekmektedir. Örneğin geçen yıl her 
bir ihracatçının alabileceği 250 tonluk tavan 
lisans talebi bu yıl 1000 tona yükseltilirken, 
alınan lisansların kullanım süresi de 45 günden 
60 güne çıkartıldı.

Canlı sığırda ise, yerli ırk sığırların ihracın 
da yüzde 45'i kısırlaştırılmış dişi olabileceği de 
belirtilerek, bu konuya da esneklik getirilmiştir. 
31 Aralık 1985 günü bitecek olan ihracata 1 
Kasım 1985 tarihine kadar lisans verileceği, 
bu tarihten sonraki taleplerin dikkate 
alınmayacağı belirtildi. 

Teslim şeklinin FOB, ödeme şeklinin 

Akreditif veya peşin olma esası 
değişmemektedir. Yeni sezonda değişmeyen 
diğer bir husus ise fon ve asgari ihraç 
fiyatlarıdır. 

1984 yılında Türkiye’den toplam 420 
Milyon dolar olan canlı hayvan ihracatının 
178 milyon dolarlık bölümü Gaziantep'ten 
yapıldığına dikkati çeken yetkililer Irak’taki 
sığır ve bası salgınından dolayı Habur gümrük 
kapısının canlı hayvan ihracatına kapalı 
olduğunu belirtmişlerdir. Kara yolundan 
yapılacak ihracatta Suriye Transit geçişte 
Kamyon ve Tırlara müsaade etmemektedir. 
Yalnız Demiryolu için Transit geçişe müsaade 
etmesi ihracatçılar için çok büyük külfetler ve 
yığılmalar ile vagon azlığı endişesi oluşacağı 
gözlenilmektedir. Suriye'nin bu tutumu 
ile DDY’nın verebileceği hizmet ölçüsü 
ihracatçılar tarafından huzursuzluğa yol 
açmıştı.

Canlı hayvan ihracatı başladı
Yeni düzenlemeler geçen yıllara göre daha farklı. 

Habur gümrüğünden canlı hayvan ihracatına izin yok.

Plakasız ve 
susturucusu çıkarılmış 
motosiklet ve mobilet 
sürücülerinden 
yakınan okuyucu 
mektuplarını bir süre 
önce yayınlamıştık. 
Yayınımızda mobilet 
sürücülerinin çıkardığı 
gürültü yüzünden 
birçok yurttaşın 
sinir hastalığına 
yakalandığını, 
kazaların da işin 
çabası olduğunu 
vurgulamıştık. Zaman 
zaman yayınlanan 
bu konudaki 
okurlarımızın 
mektuplarında 
susturucusuz mobilet 
ve motosikletlerin 

sadece şehir için de 
değil Dülük piknik 
alanında da halkı 
rahatsız ettiğini 
bildirmiştik. 

Yayınlarımızı 
ve sonuçlarını 
yakından takip eden 
okurlarımızdan 
matematik mühendisi 
Hulusi Kalender 
gönderdiği ikinci 
mektubunda 
yayınlarımıza ve 
trafik görevlilerine 
teşekkür ederek 
mesire yerlerinin 
denetiminden, 
toplanan susturucusuz 
motosikletlerden 
memnun kaldığını dile 
getiriyor.

Trafikçilere teşekkür ediliyor

Gürültüsüz bir tatil yapıldı
Susturucusu olmayan motosikletler toplandı

Gaziantep Lisesi öğrencilerinin İI Halk 
Kütüphanesi sergi salonunda açtıkları 
resim sergisi ilgiyle izleniyor. Yağlı boya, 
sulu boya, pastel ve karakalem çalışmaları 
oldukça değişik kompozisyonlar içeriyor. Lise 
çağındaki öğrencileri resim kabiliyetlerinin 
bu derece su yüzüne çıkmasında katkıları 
bulunan resim öğretmenlerini kutlamak 
gerekir.  Yetenekler ve resme merakı olan 

öğrenciler açısından dileriz bu bir başlangıç 
olsun. Böyle sergilerin vatandaşlar tarafından 
gezilmesi de kuşkusuz genç yeteneklerimizi 
daha da teşvik edecektir. Ancak sergide 
gördüğümüz bazı eksiklikleri de belirtmeden 
geçemeyeceğiz. Sergiyi izlemek isteyenlere, 
çalışmalar hakkında bilgi verip yol gösterecek 
ne bir öğretmen, ne de öğrencileri sergi 
salonun da göremedik.

Yine böyle sergilerde, sergiyi gezenlerin 
sergi hakkındaki düşüncelerini 
yazabilecekleri bir defter konulmasının 
yararlı olacağı kanısındayız. Çünkü, 
hem sergiyi gezenler sergi hakkındaki 
düşüncelerine değer verildiğini bilecek 
hem de öğrenciler çalışmalarına olan ilgiyi 
görerek, bundan sonra ki çalışmalarında 
eleştirileri göz önüne alabileceklerdir.

Liselilerin resim 
sergisi ilgi uyandırdı

Sergide çalışmalar 
hakkında bilgi verecek bir 
kimsenin bulunmaması, 
serginin tek eksik yanı 
olarak nitelendi.

Enerjinin yüzde 70'i 
sanayide kullanılıyor 

Gaziantep'te, daha önce elektrikte 
yüzde 24 olan kayıp kaçak 
oranının son yıllarda yapılan 
etkili denetimler sonucunda 
yüzde 18'e düşürüldüğünü 
hatırlatan Akbağ, Kayıp-kaçak 
oranında önemli ölçüde bir düşüş 
yaşanmış olmasına karşın, halen 
bu oranın çok yüksek olduğunu 
düşünüyoruz. 2005 yılı bizim için 
kayıp-kaçakla mücadele yılı olacak. 
Gaziantep'e gelen enerjinin yüzde 
70'i sanayide kullanılıyor. Kaçak 
elektriğin büyük bölümünün 
meskenlerde kullanıldığını 
tahmin ediyoruz. Adana, 
Kahramanmaraş, Hatay, Osmaniye, 
Mersin ve Adıyaman'dan gelen 
200 kişilik TEDAŞ görevlisi 
ile kent merkezinde kaçak 
elektrik denetimlerine başladık. 
60 Ekibimiz kent merkezinde 
meskenlerde, 16 ekip ise sanayi 
tesislerinde denetimler yapacak. 
Yoğun denetimler sonucunda 400 
bin abonenin sayaçlarını kontrol 
edeceğiz." 

Kontrollere Kilis, Mersin, 
Adana, Osmaniye ve Hatay'dan 

gelen ekipler de katılıyor 
Önce orta ölçekli sanayi ve 

ticarethanelerle meskenleri kontrol 

eden ekipler, kaçak kullanım 
tespit ettikleri elektrik sayaçları 
mühürledi. Ünaldı ve Bozoklar 
mahalleleri ile Kenan Evren Bulvarı 
ve Hasip Dürri Caddesi'nde 
bulunan evlerde ve fabrikalarda 
elektrik sayaçları kontrol edilirken, 
borcu olanlar uyarılırdı, borç 
dönemi geçen abonelerin elektriği 
kesildi. Çeşitli yöntemlerle kaçak 
elektrik kullananlara ceza kesildi. 
Kontroller sırasında elektrik 
direklerine kablo atıldığı gözlendi 
ve hemen müdahale edildi. Kaçak 
elektrik taraması için Gaziantep 
yanında, Kilis, Mersin, Adana, 
Osmaniye ve Hatay'dan ekipler 
geldiği belirten TEDAŞ Müessese 
Müdürü Ali Akbağ denetimlere 
bizzat katılarak müdahalede 
bulundu.

Elektrik hırsızlığının önüne 
geçilmesi hedefleniyor 

Gaziantep'te kaçak elektrik 
kullanımının yüzde 18 düzeyinde 
olduğunu söyleyen Ali Akbağ, 
"Bu oranı en azından yüzde 
10'a indirmek istiyoruz. Göreve 
geldiğimde 10 eylem planı 
hazırladık ve bunların içinde 
kaçak ile mücadelede vardı. 
Gaziantep'in sanayi şehri olması 
nedeniyle en çok kaçak payının 
sanayide olduğunu düşünüyoruz 

ve bununla bilinçli bir şekilde 
mücadele edeceğiz. Bir ay sürecek 
denetimler, elektrik hırsızlığının 
önüne geçmeyi hedeflediğimiz 
ilk geniş uygulamadır. Amacımız 
vatandaşları rahatsız etmek veya 
basın karşısında teşhir etmek değil. 
Amacımız üzüm yemek, bağcıyı 
dövmek değil. Ortada bir haksızlık 
var, devletin enerjisini hiçbir ücret 
ödemeden kaçak yollarla kullanan 
insanları bu ücreti ödemeye 
mecbur bırakmak. Aksi halde 
elektriği kullanıp parasını veren ile 
vermeyenler arasındaki haksızlığa 
göz yummuş oluruz. Bu haksızlığa 
son vermezsek o zaman ücretini 
ödeyen abone de bize ödeme 
yapmaz" diye açıklamada bulundu. 

1 Nisan'dan sonra hapis 
cezası uygulaması gelecek 

Akbağ, geçtiğimiz iki yıl boyunca 
kaçak elektrik kullanan elektrik 
abonelerinden 6 bin 418’i hakkında 
mahkumiyet kararı çıktığını 
açıklarken, Bunlar 9-16 ay arasında 
hapis cezası aldı. Bir kısmının 
cezası tecil edildi, bir kısmının 
ki ise paraya çevrildi. 1 Nisan'da 
yürürlüğe girecek yeni TCK ile 
kaçak kullanım elektrik hırsızlığına 
girecek ve 2 -5 yıl arası hapis cezası 
uygulanacak ve bu kişiler kesinlikle 
hapis yatacak" dedi.

TEDAŞ 200 kişilik ekiple kaçak avında 

Elektrik kayıp kaçak 
oranı yüzde 18 

TEDAŞ, 200 kişilik ekiple yaklaşık bir ay sürecek olan kaçak elektrik denetimine başladı. TEDAŞ 
Müessese Müdürü Ali Akbağ, önceki yıllarda olduğu gibi 2005 yılında da denetimlerin devam 
edeceğini, amaçlarının elektrikte yüzde 18 olan kayıp-kaçak oranını yüzde 10'a çekmek olduğunu 
ifade etti. Gaziantep'ten daha büyük olan Adana'da kayıp-kaçak oranının yüzde 11 seviyelerinde 
olmasına karşın, Gaziantep'teki oranın yüzde 18 olmasının düşündürücü olduğuna dikkat çekti.

Kuran'da kadın-erkek eşitliği vardır 
Türkiye'de 100 kadından 75'inin 

şiddete maruz kaldığını, kadınların 
ve kızların toplumda sürekli itilip 
kakıldığını ifade eden Ayşe Sucu, 
"Bu ülkede oğlan doğurmadığı için 
kadınlarını boşayanlar var. Dünyadaki 
araştırmalara göre kadınlara kanunlarla 
eşitlikler verilmiş olmasına rağmen 
eşitsizlikler kemikleşmiş haldedir. Aynı 
işyerinde aynı işi yapan kadına erkekten 
daha az ücret veriliyor. Bu da eşitsizliğin 
en somut örneğidir. Avrupa'da bile 
her 3 kadından birinin dayak yediği 
belirtiliyor. Açıkçası sınıftan sınıfa 
kadına dönük her toplumda haksızlıklar 
var ve bunu değişik şekillerde 
görmeniz mümkün. Türkiye'de kadına 
yapılan haksızlıklar bizim dinimizle 
bağlanıyor. Bu son derece yanlıştır. 
Peygamberimizin hayatında kadına 
yönelik hiç ir zulüm yoktur. Kuran'da 
bile kadın-erkek eşitliği vardır" dedi. 

Kadının insan olup olmadığının 

tartışıldığı ortamlar bile var 
Şehitkamil Belediyesi'nce düzenlenen 

konferansa Türkiye Diyanet Vakfı 
Başkanı Ayşe Sucu konuşmacı olarak 
katıldı. Sucu, çok sayıda davetlinin 
izlediği konferansta, Türk kadınının 
yaşadığı toplumsal sorunlara ilişkin 
değerlendirmelerde bulundu, 
katılımcıların sorularını yanıtladı. 
Konferansta konuşan Şehitkamil 
Belediye Başkanı Yardımcısı Bekir 
Öztekin ise, "Toplumda kadın konusu 
hep tartışılmıştır. Kadın zaman zaman 
oturtulması gereken yere oturtulmamış 
ve layık olmadığı yerlere itilmiştir. Bazı 
yerlerde kadın insan mı tartışılması 
bile yapılmıştır. İslam’da kadının 
yeri önemlidir ve kadına gereken 
önem verilmiştir. Kadın toplumun 
her katında erkekle beraberliğini 
sürdürmelidir. Kadına toplumda 
gereken önem verilmelidir. Kadınlar ki, 
"Cennet anaların ayakları altındır" diye 
belirtilenlerdir" dedi.

"Toplum ve Kadın" konulu konferans düzenlendi 

İlk emri 'oku' denen dinin 
kadınlarının çoğu eğitimsiz 

Tüm dünyada olduğu gibi Türkiye'ye de kadının sorunlarının 
olduğunu söyleyen Türkiye Diyanet Kadın Kolları Başkanı Ayşe Sucu, 
"Bu sorun var ki kadın durmadan konuşuluyor. Türkiye'de okuma 
yazma problemi de var ve okuma yazma bilmeyenlerin çoğu kadın. 
Oysa bizler ilk emri oku denen bir dinin mensubuyuz" diye konuştu. 

Irak'taki kan ve gözyaşına ABD ile 
ortak olmak istediler 

Irak'ın işgali başladığından beri ölen 
Iraklı sayısının 110 binin üzerinde 
olduğu tahmin ediliyor diye söyleyen 
sözcü Hamza Ağca, "Bağdat'a günde 
sadece 12 saat elektrik veriliyor. 
Ülkenin su ihtiyacının ancak yüzde 
10'u karşılanıyor. Elektrik ve ilaç 
sıkıntısı nedeniyle hastaneler hizmet 
veremiyor. Dünya'nın ikinci büyük 
petrol rezervine sahip ülkede yakıt 
sıkıntısı had safhada. İşsizlik oranı 

yüzde 70. Kişi başına düşen yıllık 
gelir 1980'lerde 3 bin 600 dolar iken 
bugün 150 dolar. Çocukların yüzde 35'i 
okula gidemiyor. Irak'a "Özgürlük" ve 
"demokrasi" getirmeyi vadedenlerin 
yarattığı tablo açık. Bush saldırı emrini 
vermeden önce okula giden, evi 
olan, aşı olan, annesi, babası, kardeşi, 
kocası, karısı, çocuğu olan tam 110 
bin kişi öldü. Savaşın "gerekçesi" olan 
radyoaktif bombalar işgal kuvvetleri 
tarafın- dan Irak halkına armağan 
edildi" diye konuştu.

Irak savaşı protesto edildi 
Gaziantep Emek Platformu ve Gaziantep-Kilis. Tabip Odası üyeleri, Irak'a 

müdahalenin ikinci yıldönümünde, ABD'nin savaş politikasını protesto etti.
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Hem nalına hem mıhına

Metin Atamer 
Fizik Mühendisi

Cumhuriyet 101 Yaşında

Av

Cumhuriyet Bayramı’na yaklaştığımız bugünlerde, 
ülkemin 1914’ten başlayarak 1916 senesine kadar devam 
eden İtilaf ve İttifak devlerinin Osmanlı Devleti’ni ele 
geçirme girişimlerini anarım hep. İngiltere, Fransa, 
Sırbistan, Rusya İmparatorluğu, İtalya, Yunanistan, 
Portekiz, Romanya ve Amerika Birleşik Devletleri’nin 
oluşturduğu bir büyük gücün içinde hedefte bir ufak 
boğaz Çanakkale. Osmanlı Devleti asırlarca Avrupa’nın 
bir yöresinde terör estirmiş, bir çok ülkeyi haraca 
bağlamış. Her padişah payitahta oturduktan sonra, 
Avrupa’nın içlerine seferler düzenlemiş. Burada kanımca 
her seferde haracın miktarını arttırmak ana amacı gütmüş. 
Topkapı ve sonrasında Dolmabahçe Saraylarının giderleri 
artmış, bu nedenle halktan vergi toplamanın yanında 
ülkelerin haraçlarını arttırmayı amaçlamış, Saray her 
dönemde. Toplanan haraçlar özellikle Saray harcamalarını 
ve İstanbul’un çeşitli yörelerine cami ve KÜLLİYE yapmak 
için kullanılmış bu haraç gelirleri.

Osmanlı Devleti’nin işgal ettiği Avrupa ülkeleri, bu 
haraç durumundan pek hoşlanmadığı açıkça bilinmekte. 
Osmanlı Anadolu’ya yatırım yapmayı asırlar boyu hiç mi 
hiç düşünmemiş. Anadolu’yu, sadece sefere giderken asker 
toplamak için asker ambarı olarak düşünmüş. Osmanlı 
ordusu kimi zaman Trakya’dan da asker toplarmış.

Hatta İkinci Viyana kuşatması için 1683 yılında, 
Osmanlı Devleti, Viyana şehrinin önlerinde şehri ele 
geçirmek için 2 ay boyunca şehri kuşatmış. Ordu ve 
Ordunun ikmal güçleri zayıflamaya başlayınca Polonya 
ile Litvanya birlikleri, Kral III Jan Sobieski komutasında, 
Osmanlılar’a ve Osmanlı’nın vasal ve haraç düzenine karşı 
KAHLENBERG dağında verilen savaşta Osmanlı ordusu 
mağlup etmiş.

Bu mağlubiyet diğer yörelerde de devam edince, 
Osmanlı Avrupa’dan geri çekilme sürecini başlatmış. 
Aslında Osmanlı’nın ana amacı ticaret yollarını elde 
tutmak ve bu yolda haraç düzenini korumak olduğunu, 
bütün tarihçiler dile getirmekteler.

Osmanlı’nın kuruluşu da bu düzen üstüne olduğu 
bilinir. ‘Kayı AŞİRETİ’ haraç toplama düzeni üzerine 
kurulu bir göçebe toplumdan, Osman bey tarafından 
Söğüt’te oluşturulan düzen, daha sonra Bursa ve İznik ele 
geçirilince, Devlet düzeni sağlanması ile Osmanlı Devleti 
diye anılmış. Ancak düzen yine eşkiyalık, haraç toplama 
devletin ana prensiplerini oluşturmuş. Daha sonra Trakya 
da Edirne, devletin merkezin olmuş.

İstanbul Sultan Mehmet tarafından ele geçirilince 
İmparatorluk payesi de eklenmiş. İşte bu tarihten 
sonra Avrupa’nın içlerine doğru haraç yolu açılmış. 
Bosna Hersek , Macaristan , Bulgaristan, Romanya 
, Slovakya ve Makedonya gibi ülkeler işgal edilmiş. 
Müslüman yapılmaya çalışılmış ama bu gaye tam olarak 
özümsenmemiş. Aslında halkın büyük bir bölümünün 
Hristiyan olarak yaşamlarını devam ettirmeleri, bu günün 
şartlarında, çok daha olumlu neticelere götürdüğünü 
görmekteyiz. Düşünüyorum halkın büyük bir bölümünün 
Müslüman olduğu hiçbir ülkenin gelişmiş ülkeler 
sıralamasında yer almadığını görmekteyiz.

Bu sınıflandırmaya bizim ülkemiz de dahildir. 
G- 20 gibi sanal bir mefhumun geçerli olduğuna da 
inanmamaktayım. Ülkemizde gayrisafi milli hasılanın 
fert başına düşen miktarı, gelişmiş ülkelere kıyasla , çok 
düşük seviyede olduğunu bilmekteyiz. Her ne kadar 
TUİK in rakamları başka yüksek değer söylese de, TUİK 
kurumunun hiçbir değerine sokaktaki vatandaş bile 
inanmadığından, vermiş olduğu rakamlara kimse itibar 
etmemekte. TUİK 2023 yılı GSMH için verdiği değer 
$ 13,110.00 ,  derler ya yalandan kim ölmüş ki ? Salla 
gitsin bir değer, bir evvelki yılda $  8,600.00 olarak ilan 
edilmişti . Ülkede % 52 büyüme olduğunu kabul edersek 
bu değer de 13.110.00 gelmiş olur, diyerek ülkede kamu 
oyu yaratılmak istenmekte. Hani adama demezler mi  : 
Ülkü büyüdüğü müddetçe halk neden fakirleşmekte ? diye 
bir soru gelmez mi , insanın aklına.  Ülkede büyüme varsa 
, halkın yoksullaşmasında azalma göstermesi gerekmez 
mi ? Tam tersi oluşmakta benim ülkemde. Halk daha 
fazla yoksullaşmakta, ancak halkın zenginleşmesi yerine 
, Sarayın koruduğu zengin müteahhit gurubunun, daha 
zengin olmalarını izlemekteyiz. Yaşamayan Halkın Devleti 
olmaz. Halkı Yaşat ki Devlet Yaşasın.  Büyüklerimiz böyle 
söylemiş.

Bugünlerde konuşulan en önemli konu 2025 yılı bütçesi 
ve bu bütçenin içinde 2 kalem bütçenin neye hizmet 
ettiğini halk anlamakta güçlük çekmekte:

DİYANET İŞLERİ Başkanlığı bütçesi 2024 yılında 91.8 
miyar TL iken, 2025 yılı için 130.1 milyar TL olarak 
teklif edilmiş. Yaklaşık % 38’lik bir artış görülmekte. 
İç İşleri Bakanlığı, Dış İşleri Bakanlığı, Enerji ve Tabii 
Kaynaklar Bakanlığı , Kültür ve Turizm Bakanlığı, 
Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı , ve Ticaret Bakanlığı  
bütçelerinden daha fazla bir bütçeye sahip bir kurum. 
Hani din konusunda yaptığı faaliyetlerde topluma verdiği 
öğütte ‘halka yalan söyleme, hırsızlık yapma, insan 
öldürme, hileden uzak dur‘ konularında hiçte başarı 
sağlayamadığını görmekteyiz. Bir itirafta bulunmak 
isterim, bu müessesenin ülke menfaatine ne katkıda 
bulunduğunu ciddi şekilde araştırmakta yarar vardır.

Diğer bütçe ise Beş Tepedeki Sarayın bütçesi, 2024 yılı 
bütçesi 12.28 milyar TL sı iken, 2025 yılı bütçesi için teklif 
edilen 16.9 milyar TL’si. Yıllık artış % 38 olarak yapılmış. 
Bu bütçede iki kalem var ki, ne amaçla, hangi merkezi 
hedeflendiği belirsiz bir açıklama:

‘2 milyar 370 milyon cari TRANSFER’. Diğeri ise:
 ‘1 milyar 753 milyon TL sermaye giderleri?   
Bu iki kalemden siz ne anlam çıkardınız?  Sanki şirket 

ortaklarına sermaye apeli yapılmakta?
Yaklaşık 2 trilyon TL açık vereceği düşünülen 2025 

yılı bütçesini incelerken, aklıma Cumhuriyetimizin ilk 
yıllarında 1933 yılının bilançosu gelmekte. Onlarca sanayi 
yatırımı yapılmış, yüzlerce kilometre yol, demiryolu 
yapılmış, OSMANLI Devletinin borçları temizlenmiş 
ve de 1933 yılı açık vermeden 1 milyon liraya varan bir 
fazlalıkla kapanmış.

Dolar 1928’den 1935 kadar 1.28 TL olarak işlem görmüş.  
MUSTAFA KEMAL ATATÜRK neden çok büyük bir 

lider? DÜŞÜNÜN. Yaptığı her işte, attığı her adımda 
sadece ülkesini düşünmüş, hiçbir şahsi menfaat veya 
etrafına çıkar sağlamayı aklına bile getirmemiş, işte 
ona olan hayranlığımız bundan. En büyük TÜRK, 
ATATÜRK’ün ta kendisidir diye bir sözüm geldi söyledim 
hem nalına hem mıhına.

Daha önce de güven teşkil
eden açıklamalar yapılmadı

‘Bir açıklama yapıldı ama bekleyip göreceğiz. 
Bu konuda eş genel başkanlarımız ilerleyen 
günlerde detaylı bir açıklama yapacak’ 
diyen Binici, yapılan açıklamaya ihtiyatlı 
yaklaştıklarının altını çizdi. ‘’Daha önce de 
güven teşkil eden açıklamalar yapılmadı. 
O yüzden önümüzdeki konuyu ilgili 
kurumlarımızla değerlendireceğiz ve gerekli 
açıklamaları yapacağız’’ dedi.  

Çözüm odaklı olacaksa ve 
samimi davranılacaksa bu 

açıklamaları kıymetli buluruz
MHP Genel Başkanı Devlet Bahçeli’nin 

açıklamasını şov olarak değerlendiren 

Binici, ‘’Çözüm odaklı olacaksa ve samimi 
davranılacaksa bu açıklamaları kıymetli 
buluruz. Bundan sonra iktidar adım atmalı. 
Yani eğer samimilerde somut bir adım 
atmalarını bekliyoruz. Hali hazırda ülkenin 
Anayasası bile uygulanmıyor’’ şeklinde 
konuştu. 

Her anlamda Türkiye’yi 
bir çıkmaza soktular

Binici, ‘’44 aydan beri bir tecrit söz 
konusudur. Bu konuda bir adım atılması 
lazım. Bu konuda bir adım atılmadan üst 
perdeden konuşma yapılması çok da inandırıcı 
değil. Her anlamda Türkiye’yi bir çıkmaza 
soktular. Sorunları tüm baskılara rağmen 
dile getiriyoruz. Yasaların uygulanmasını 

Çağrıları samimiyse 
somut adım atılmalı

İnceleme yapılsın diye bas bas bağırıyor, 
CİMER'e şikayet ediyor. Yurttaşa verilen cevap 
dalga geçer gibi ‘Hekimler hastalara göre tedavi 
uyguluyor' başka bir açıklama yok. Konuyu 
soru önergesi ile Meclis gündemine taşıdık’’ 
açıklamasını yaptı. 

Gaziantep'te adli ya da idari soruşturma 
başlatılan bir sağlık kuruluşu var mı?
Gaziantep’te son 10 yılda kaç bebeğin 

öldüğünü, ölen bebeklerin kaçının özel 
hastanede hayatını kaybettiğinin açıklanması 
gerektiğini vurgulayan Karaca, ‘’Ölen 
bebeklerin kaçı Suriyeli? Bebek ölümleri 
ile ilgili Gaziantep il Sağlık Müdürlüğü ve 
Sağlık Bakanlığı’na kaç başvuru yapıldı? 
Başvurular sonucunda herhangi bir hastane 
hakkında soruşturma başlatıldı mı? Gaziantep 
İl Sağlık Müdürlüğü 'Bebek Ölümleri İl 
İnceleme Komisyonu çalışıyor' diyor. Öyleyse, 
Gaziantep'te neden bu kadar çok bebek ölüyor? 
Halihazırda yenidoğan çetesi olayına paralel 
şekilde Gaziantep'te hakkında adli ya da idari 
soruşturma başlatılan bir sağlık kuruluşu var 
mı?’’ sorusunu sordu. 

Yeni doğan bebekleri günlük 8 bin lira uğruna 
öldüren çete hepimizi derinden sarstı

‘İnsan canının kar uğruna nasıl hiçe 
sayıldığını zaten hepimiz biliyorduk ama 
yeni doğan bebekleri günlük 8 bin lira 
uğruna öldüren çete hepimizi derinden 
sarstı’ ifadelerini kullanan Karaca, ‘’Sağlığı 
piyasalaştıranların kanlı ellerinin ülkenin her 
karışında dolaştığını bildiğimiz için neredeyse 
tüm şehirlerden acaba sorusu da yükselmeye 
başladı. Yıllardır bebek ölüm hızının en yüksek 
olduğu illerden biri de Antep. Ülke genelinde 
binde on olan bebek ölüm hızı oranı Antep'te 
binde on yedi nokta yedi ile ülke ortalamasının 
çok çok üstünde. Biz daha önce de bu konuyu 
gündeme getirmiştik’’ şeklinde konuştu.  

Antep'te bebek ölümlerinin özel sağlık 
kuruluşlarında dönen dolapların peşindeyiz
EMEP Gaziantep Milletvekili Sevda Karaca, 

konuşmasını şöyle sürdürdü: ‘’Sağlık hizmeti 
tamamen ücretsiz, kamusal hak olarak 
düzenlenmeli. Aksi halde bu cinayetler 
devam edecek. Antep'te bebek ölümlerinin 
özel sağlık kuruluşlarında dönen dolapların 
peşindeyiz. Antep'te bu konuda mağdur olan 
tüm yurttaşlarımıza buradan sesleniyoruz; 
bize ulaşın, hak mücadelesini birlikte verelim, 
hesabı birlikte soralım.’’ Haber Merkezi 

Antep’te bebek ölüm hızı oranı ülke ortalamasının çok üstünde

Antep’te bebek ölüm rakamları neden açıklanmıyor?

70 liradan başlayan yeşil zeytin 
kilogram fiyatı 130 liraya kadar çıkıyor

Kış aylarının yaklaşması ile tezgahlarda yerini alan 
kışlık ‘Yeşil zeytin’ alıcısını bekliyor. 70 liradan başlayan 
yeşil zeytin kilogram fiyatı 130 liraya kadar çıkıyor. 
Ancak fiyatların ilerleyen zamanlarda yükseleceğini 
ifade eden esnaf, vatandaşa bir an önce yeşil 
zeytinlerini temin etme konusunda çağrıda bulundu. 

Fiyatlar ilerleyen günlerde yükselebilir
Satışların durgun olduğunu sözlerine ekleyen Zeynep 

Köklü, ‘’70 liradan başlayan yeşil zeytin kilogram 
fiyatları 130 liraya kadar yükseliyor. Ancak ilerleyen 
zamanlarda fiyatlarda yükselecek’’ dedi. 

Sulu zeytinler çok bekletilmeye gelmez
Yeşil zeytinlerin Nizip’ten geldiğini ifade eden Köklü, 

‘’Genellikle Nizip’teki zeytinleri tercih ediyoruz. Çünkü 
sulu olmadığından dayanıklıdır. Ancak sulanmış zeytin 
ise çabuk soluyor ve belli zaman sonra yenmeyecek 
düzeye geliyor. Sıktığın zamanda anında su çıkıyor. 
Sulanmış zeytinlerin sadece bir hafta ömrü var. Bu tür 
zeytinler çok bekletilmeye gelmez’’ açıklamasını yaptı.

Antep’in insanı çok fazla zeytin almıyor
‘’Antep’in insanı çok fazla zeytin almıyor. En fazla 

5 kilogram alıyorlar’ diyen Köklü, ‘’Şu anda çiftçiler, 
ucuz diyerek toplamak istemiyorlar. O yüzden ilerleyen 
günlerde yeşil zeytin az olursa fiyat ister istemez 
yükselecek. Satışlardan umudumuz var ama şu anda 
beklediğimiz gibi değil’’ ifadelerini kullandı. 

Yeşil zeytin 
tezgahlarda yerini aldı

Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı’na bağlı 
Devlet Hava Meydanları İşletmesi (DHMİ) 
Genel Müdürlüğü, ocak-eylül dönemlerinin 
yolcu, uçak ve yük istatistiklerini açıkladı. 
İstatistiklere göre Gaziantep Havaalanı yılın ilk 
10 ayında 2 milyon 227 bin 510 kişiye hizmet 
verdi. 

İç ve dış hatlarda yolcu sayısı arttı
Gaziantep Havaalanı hizmet verdiği yolcu 

sayısında 2 milyon sınırını aştı. 2023’ün 10 
aylık döneminde 1 milyon 679 bin 218’i iç 
hatlarda, 266 bin 287’si ise dış hatlarda olmak 
üzere toplamda 1 milyon 945 bin 505 yolcuya 
hizmet verene Gaziantep Havaalanı, bu yılın 

aynı döneminde 1 milyon 951 bin 246’sı iç 
hatlar, 276 bin 264’ü dış hatlar olmak üzere 
toplamda 2 milyon 227 bin 510 yolcuya hizmet 
verdi. Gaziantep Havaalanında iç hatlarda 
yolcu sayısı yüzde 16 artarken dış hatlarda 
yüzde 4, toplamda ise yüzde 14 artış gösterdi. 

Ticari uçak trafiğinde de bir artış olduğu 
görülüyor. Geçen yılın ilk 10 ayında ayında 10 
bin 351’i iç hatlar, bin 693’ü dış hatlar olmak 
üzere toplamda 12 bin 44 uçak trafiğinin 
yaşandığı Gaziantep Havaalanında, 2024’ün 
aynı döneminde iç hatlarda 11 bin 603, dış 
hatlarda bin 642 olmak üzere toplamda 13 bin 
245 uçak trafiği yaşandı. Haber Merkezi 

10 ayda 2 milyonun üzerinde 
yolcuya hizmet verildi

Barak Ovası’nın 10-15 
kilometre uzağından Fırat Nehri 
akıyor. AKP iktidarı ve bölge 
milletvekilleri, şimdiye kadar her 
seçim döneminde Fırat'tan Barak 
bölgesinin sulanacağı konusunda 
söz vermiş olmalarına rağmen 
herhangi bir ilerleme sağlanamadı.

Bu da yetmemiş, 2019 yılından 
bu yana bütün kalkınma 
programlarından Barak bölgesi 
çıkarılmıştır. Barak’ın bereketli 
topraklarını kuraklığın pençesinden 
kurtarıp suya kavuşturmak için 
mücadeleye devam edeceğim.

Yeni eğitim-öğretim yılının 
başında Gaziantep'te okulları 
gezdim. Okullardaki şartları 
gözlerimle gördüm ve 
görüntüledim. Öğretmenlerle, 
ailelerle ve öğrencilerle görüştüm. 
Sorunlarını dinledim.

Okullarımızın durumu oldukça 
vahimdi. Temizlik ve hijyen içler 
acısı durumda. Tuvaletler, lavabolar 
mikrop deposu. İnsan onurunu 
zedeler boyutta. Temizlikçi 
sayısı ihtiyacının beşte biri. Bazı 
okullarımızda hiç yok. Onlarda 
da temizlikçiler günlük 566 
TL'ye çalışıyor. Üstelik sigortasız. 
Güvenlik görevlisi hiç yok.

Öğrenci sayısı okul kapasitelerinin 
çok üstünde. Deprem nedeniyle 
yıkılan ya da ağır hasar alan 
okulların öğrencileri diğer okullara 
dağıtıldığı için yığılma var. Adres 
vereyim, Özel İdare İlkokulu’nda 
sabahçı ve öğlenci şeklinde yaklaşık 
1.100 öğrencinin eğitim gördüğünü 
öğrendik. Bunların 780’i Suriyeli 
öğrenci. O okulda güvenlik yok, 
temizlik yok ama tercüman var.

TÜİK verilerine de yansıyan 
bebek ölümleri için Gaziantep’te 
tehlike çanları çalıyor.

Gaziantep Büyükşehir Belediyesi 
Mezarlıkları Müdürlüğü'nün eylül 
ayı istatistiğine göre, Gaziantep'te 
günde 2'nin üzerinde bebek ölüyor. 
Yerel basının manşetlerine taşınan 
bilgiye göre son bir ayda 73 bebek 
hayatını kaybetti.

İl Sağlık Müdürlüğü 73 sayısını 
yalanlıyor ancak resmi sayının ne 
olduğunu ısrarla açıklamıyor. İl 
Sağlık Müdürü Beytullah Şahin, 
bugüne kadar bebek ölümleri ile 
ilgili tek bir açıklama yapmamıştır.

2023 verilerine göre; ülkemizde 
bebek ölüm hızı bin canlı doğanda 
10 iken; Gaziantep’te bu oran 17,7.

Bebek ölümlerinin nedenlerinden 
birisi çocuk hastanesindeki 
hematoloji bölümünün kapatılması. 
Sayın cumhurbaşkanı Gaziantep’e 
geldiğinde gösteriş olsun diye 
Şehir Hastanesi’ne taşınmış. Hem 
doktorlar, hem oradaki malzemeler 
Şehir Hastanesi’ne götürülmüş, 
şimdi çocuk hastanesinde 
hemotoloji bölümü yok. Bebek 
ölümlerinin bir nedeni de bu.

Gaziantepli bir vatandaşımız 2018 
yılında, bir özel hastanede doğan 
bebeği dahil, o hastanede doğan 
bütün bebeklerin yoğun bakıma 
alındığını iddia ediyor. İnceleme 
yapılsın diye bas bas bağırıyor, 
CİMER'e şikayet ediyor. Vatandaş, 
"Devlet desteği almak için mi 
bebekler küveze alınıyor?" diye 
soruyor. Vatandaşa dalga geçer gibi 
“Hekimler hastalara göre tedavi 
uyguluyor, başka bir açıklama yok” 
diye yanıt veriliyor.

Gaziantep Tabip Odası’ndan 
aldığımız bilgilere göre, özel 
hastaneler 100 yataklı hastanenin 
yarısını bebeklere ayırıyor. Özel 
hastaneler kolay para kazanmak 
için bebekleri yoğun bakıma 
alıyor. Sağlık Bakanlığı bunları 
denetlemeden ruhsat veriyor.

Yenidoğan yoğun bakım ihtiyacı 
Sağlık Bakanlığı ve üniversite 
hastaneleri tarafından karşılanmalı. 
Halk sağlığı ticari kurumların 
insafına terk edilmemeli.

 “Kentimiz Gaziantep son 
dönemde yaşanan intihar 
olaylarıyla sarsılıyor. Yerel basından 
derlediğimiz bilgilere göre, ekim ayı 
içinde 13 intihar vakası yaşandı.

İntihar eden vatandaşlarımızın 
büyük kısmı genç ve orta yaşta. 

Aralarında erkek de var kadın 
da. Çocuklu anne ve babalar 
yaşamlarına son veriyor.

Gaziantepliler tedirgin ve 
soruyorlar: 'Devletimiz buna 
karşı ne yapacak? Hangi tedbirleri 
düşünüyor? Uzmanlar ne 
planlıyor?'

Ancak, iktidardan somut bir 
çalışma göremiyoruz.

Bizim yaptığımız 
değerlendirmelere göre, intiharların 
en temel nedeni ekonomik 
sorunlar. Kentimiz açlık sınırı 
altında yaşayan çok sayıda aile 
barındırıyor. Genç işsizlik oranı 
yüksek. Sanayi ve üretim kenti 
olarak bilinen Gaziantep son 
yıllarda iflaslarla anılıyor. Her 
gün birkaç şirketten konkordato 
(iflas anlaşması) haberleri geliyor. 
İnsanlarımız ekonomik yıkımın 
biriktirdiği bir umutsuzluk içinde.

Bu durum seyredilemez! Bilim 
insanlarımız devreye sokulmalı, 
kitle örgütlerimiz harekete 
geçirilmeli, üniversitelerimiz 
sorumluluk almalıdır.

Ülkeyi yönetenler, sebep oldukları 
bu acı manzaraya karşı derhal 
çözüm aramalıdır. Ancak biliyoruz 
ki sorunun kaynağı olanlar, 
çözümün parçası olamazlar.

Biz bu soruna çözümler ararken, 
Gaziantep Valisi Kemal Çeber, 
“Gaziantep intiharlar şehri gibi 
gösterilmeye çalışılıyor” diyor.

Gaziantep’in ciğerleri 
konumundaki Sof Dağı’na son 
yıllarda açılan maden ocakları, 
şehrimizin doğasına yapılan en 
büyük kötülüklerden birisidir.

Açılması planlanan yeni taş ocağı 
Sof Dağı etrafındaki tüm köylere 
zarar verecek.

Bölgede mevcut taş ocakları 
yüzünden eskisi gibi tarım 
yapılamıyor. Yeni bir ocak 
açılmasıyla bölgede tarımsal 
faaliyetler tamamen duracaktır.

Bölgemizde yaşayan insanlar hasta 
bile olmazken, son zamanlarda 
kanser vakalarla artmaya başladı.

Beton fiyatlarının düşmesi için taş 
ocağının açılacağını savunuyorlar. 
Beton fiyatları bir ocak açılmasıyla 
düşer mi? Bu ocaklar beton 
maliyetinin yüzde 10’u bile değil.

Sof Dağı dünyanın en bol 
oksijenine sahip yeriydi. Buradaki 
yeşil ağaçlar tozdan, dumandan 
soldu.

Gidip ÇED raporu almaya 
çalışıyorlar. Sof Dağı bölgesini 
Şahinbey Belediyesi’ne bağlamaya 
çalışıyorlar.

Burası Şehit Kamil Belediyesi’nin 
bölgesidir. Bu bölgede bir şey 
yapmak istiyorsanız, önce onların 
fikrini alın.

Gaziantep’in hakim rüzgarının 
geldiği, yayları, bitki çeşidi ve 
florası ile cennetten bir köşe olan 
Sof Dağ için geriye yapacak bir şey 
kalmayacak.

Sof Dağı’ndaki çevre talanı 
bölgedeki habitat ile 2 milyon 
nüfusun hayatını olumsuz etkiliyor.

Bu gördüğünüz Gaziantep’in 
Oğuzeli ilçesi ile Suriye’ye sınırı 
olan Karkamış ilçeleri arasındaki 
yol. Köy yolu gibi. Yıllardan bu 
yana bu konuda bir ilerleme 
sağlanamamıştır. Her ay üç ya da 
dört tane ölümlü ya da yaralanmalı 
trafik kazası yaşanmaktadır.

Karkamış Antik Kenti geçtiğimiz 
günlerde ziyarete açıldı ama o antik 
kente giden yol bu şekilde.

Bunu ben söylemiyorum. İktidara 
yakın yerel basındaki manşet. 
“Sahipsiz Gazintep”. Defalarca dile 
getirdim.

Güya geçtiğimiz günlerde 
Gaziantep’in tüm AKP’li yetkilileri 
gelmişler, sayın cumhurbaşkanı 
ile görüşmüşler. Merak ediyorum, 
acaba Gaziantep’in hangi sorununu 
cumhurbaşkanına aktardılar. Hangi 
sonunun çözümü konusunda söz 
aldılar. Sadece kendi işlerinin 
büyümesi için mi birtakım 
taleplerde bulundular, yoksa 
Gaziantep’in sorunlarının çözümü 
için mi talepte bulundular? Haber 
Merkezi

Duran, ‘’Avukatlar, her geçen gün mahkemede, 
kalemde, cezaevinde, karakolda ve tüm idari birimlerde 
mesleklerini icra etmekte zorlanıyorlar. Her geçen gün 
meslektaşlarımızın iş gücü kaybı artıyor, itibarları rencide 
ediliyor. O yüzden meslektaşlarımızı onure etmek, 
mesleki, ücret ve emek kaygılarını gidermek gibi bir 
görevimiz var. Bunlara çözüm bulmak için çalışacağız’’ 
dedi. 

Projeyi devraldıktan sonra
bitirmek için çalışacağız
Otopark konusuna değinen Duran, ‘’Otopark 

konusunda daha önceden anlaşılmış. Bu konuda 
Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin ve Şehitkamil 
Belediye Başkanı Umut Yılmaz ile görüşeceğiz. Katlı ve 
açık otopark yapılabilecek alanlar mevcut. Buna dair de 
bir projenin olduğunu biliyoruz. Projeyi devraldıktan 
sonra ise bitirmek için çalışacağız’’ açıklamasını yaptı. 

Gaziantep Barosu, konunun motor gücü olacak
Genç avukatların birçok sorunu bulunduğuna dikkat 

çeken Duran, ‘’Genç avukatların yaşadığı sorunları 
biliyoruz. Ofis tutamıyorlar, iş kaygısı taşıyorlar. 
Meslektaşlarımızın istihdam alanının arttırılması için 
Türkiye Barolar Birliği ve tüm baroların ortak çalışması 
lazım. Bu sorumluluğu alacağız ve sorunun çözümü için 
mücadele edeceğiz. Gaziantep Barosu, bu konunun motor 
gücü olacak’’ ifadelerini kullandı. 

Hukuk Fakülte sayısının artırması doğru değil
Hukuk Fakülte sayısını artırmanın doğru olmadığını 

sözlerine ekleyen Duran, ‘’Mezun olanlar iş bulamıyor. 
Öngörülebilirlik ile fakülte açılabilir ve akademik 
kadro ona göre oluşturulabilir. Bu dönem ilk defa sınav 
uygulandı. Şu anda birçok fakülteni kapatılma ihtimali söz 
konusu. Çünkü gençler geldiğinde eskisi gibi avukatlık ve 
ekonomik bir gelir bulmuyorlar. Bu da meslektaşlarımızı 
yıpratıyor’’ diye konuştu. Haber Merkezi 

Türkiye’de insanların yüzde 
90’ı adalete güvenmiyor


